



OP/410/2324/022
6 May 2024



聯校運動中心
JOINT SPORTS CENTRE

聯校運動中心是由香港城市大學、香港浸會大學及香港理工大學聯合管理之戶外運動設施。
The Joint Sports Centre is an outdoor sports facilities jointly owned by City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University and The Hong Kong Polytechnic University.

NOTICE

Renovation Work Arrangement of Multi-purpose Court

The JSC will carry out improvement and renovation works, the following service will be suspended.

Details as follow:

Period	Affected Area
20 May 2024 (Monday) to 18 August 2024 (Sunday)	Multi-purpose Court

Service would be resumed on **19 August 2024 (Monday)**. The progress of works, subject to weather conditions, will be updated from time to time. Please note the latest arrangement announced at the JSC website (<http://jsc.hkbu.edu.hk>).

Should you have any enquiries on the above, please contact our duty staff at 2794 1168.

Thank you for your attention.

通告

綜合運動場翻新工程安排

聯校運動中心將進行改善及翻新工程，以下服務將會暫停。詳情如下：

日期	受影響範圍
2024年5月20日(星期一) 至 2024年8月18日(星期日)	綜合運動場

設施將於 **2024年8月19日(星期一)** 重新開放。由於工程進度受天氣影響而需不時更新，敬請留意中心網頁發放之最新安排 (<http://jsc.hkbu.edu.hk>)。

如有任何疑問，請致電 2794 1168 與當值職員聯絡。

敬希垂注。

